

**REQUEST FOR PROPOSALS 17-009  
FOR THE SUPPLY, DELIVERY AND  
INSTALLATION OF ACCESSIBLE  
PLAYGROUND EQUIPMENT**

The City of Miramichi requests proposals for the supply, delivery and installation of accessible playground equipment as per our specifications.

Specifications are as outlined in the Request for Proposal document which must be obtained from the City Clerk's Office, 141 Henry Street, Miramichi, NB E1V 2N5 or by calling 506-623-2208.

Proposals must be received by the undersigned by **3:00 p.m., local time, March 20, 2017.**

The City reserves the right to accept or reject any or all proposals or accept any bid or portion thereof considered in their best interest.

Cathy Goguen  
City Clerk

**APPEL D'OFFRES 17-009  
POUR LA FOURNITURE, LA  
LIVRAISON ET L'INSTALLATION  
D'ÉQUIPEMENTS DE TERRAIN DE JEU  
ACCESSIBLES**

La Ville de Miramichi accepte des soumissions pour la fourniture, la livraison et l'installation de d'équipements de terrain de jeux accessible selon nos spécifications.

Les spécifications sont telles que décrites dans le document de demande de proposition disponible au bureau de la secrétaire municipale situé au 141, rue Henry, Miramichi (N.-B.) E1V 2N5 ou en appelant au 506-623-2208.

Les soumissions seront reçues par le soussigné jusqu'à **15h00, heure locale, le 20 mars 2017.**

La Ville se réserve le droit d'accepter ou de refuser toute soumission ou partie de celle-ci selon son meilleur intérêt.

Cathy Goguen  
secrétaire municipale